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Alueen toimijoista
Viisi edustajaa alueella aktiivisesti toimivista yhteisöistä.

Ongelmia
- Vuoksenniskantiellä on luvattoman paljon tyhjiä tiloja. Ei keksitä ratkaisua mitä siellä 

tapahtuisi.
- Imatralla oli 36-37 tuhatta ihmistä. Mistä ihmisiä saadaan? 
- Väki vanhenee, vain vanhustentaloja
- Taloille ei keksitä muuta käyttöä kuin Ukonhauta, koska ei niitä kukaan osta, ei edes 

venäläiset.
- Koululaisten tiet ja niiden turvallisuus on huono. Torikatu on vaarallinen.

Ratkaisuja

Markkinointi

Enemmän markkinointia lapsiperheille. Harrastusmahdollisuuksia paljon. Koulu hyvä. 
Liikenneympyrän kalalle parempi ilme? Pienet asiat voivat parantaa viihtyisyyttä paljon.

Kaukopään miehet ajavat Lappeenrannasta töihin. Vaimot sairaalassa töissä. Perheet saatava 
muuttamaan tänne.

Golf-kenttä

Turisteja pitäisi saada. Voisiko kaupunki ostaa Golf-kentän? Saisiko sinne leirintäalueen?

Leirintäalue ei ole tällä hetkellä oikeassa paikassa. Leirintäalue antaisi alueelle elinvoimaa. EI 
pelkästään kesäkäytössä. Monet ovat ympäri vuoden alueella. Mikä olisi oikea paikka tällaiselle 



alueelle? Golf-kentän viereen voisi mahtua. Golf-kentän toimistorakennus voisi toimia niin 
matkailijoille kuin golfaajillekin.

Frisbeegolf, retkiluistelu, lautta tms. Miten Immola ja Vuoksenniska pääsisi mukaan 
matkailubuumiin.

IT-kylä

Mitä jos Vuoksenniskan keskustasta lähdettäisiin rakentamaan IT-startuppien hautomoa.

Nuorilla ei ole rahaa. Täällä on tilat valmiina ja suhteellisen edullisesti. Näihin saisi varmaan 
hankerahaa. Ne alkaisivat verkottua ja kun ovat kiinteässä yhteisössä, niin siitä saattaisi syntyä 
uutta pöhinää. Jossain vaiheessa IT-keskittymällä voisi olla tukifunktioita metsäteollisuuteen ja 
terästeollisuuteen. Piilaaksokin lähti kehittymään täysin nollasta.

Siisteys ja osuuskunta

Voisiko Vuoksenniskalla olla asukkaiden osuuskunta, joka hoitaisi piennaralueet ”piinallisen 
siistiksi”, talvella lumityöt jne., jolloin siisteys erottaisi alueen muista alueista.

Osuuskunta voisi työllistää myös sellaisia henkilöitä, jotka eivät kykene työllistymään muuten. 
Kunnossapitotyö voisi olla sellaista, jota voi tehdä vähemmälläkin koulutuksella tai osaamisella.

Ympäristöä voisi pitää siistinä myös erilaisten tempausten kautta.

Rakennusten purkaminen

Voisiko Vuoksenniskaa tiivistää ja purkaa huonokuntoisimpia rakennuksia. Vuoksenniskan 
rakennusten purkamisen avaamat mahdollisuudet. Tilalle viheralueita. Vuoksenniskan raitin 
maisema uusiksi nopealla aikataululla?

Tori

Voisiko Imatralla olla vain yksi tori, joka on Vuoksenniskan tori?

Nuoret

Mitä nuoriso tarvitsee Niskalla? – opettajien vetämä keskustelutilaisuus.


